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Geacht College, 
 
Een dezer dagen hebben wij in de Stentor kunnen lezen dat de eigenaars van 
de coffeeshop Sky High veroordeeld zijn tot de betaling van een bizar hoge 
boete. De oorspronkelijke eis was zelfs nog een veelvoud van het bedrag. 
 
De rechtbank ging echter niet mee in de eis van het Openbaar Ministerie omdat 
de door de eigenaars van Sky High gerealiseerde miljoenenwinst mede 
mogelijk was geworden door een BEGUNSTIGENDE rol van de lokale 
overheid. 
 
Deze door de rechtbank gedane constatering roept bij ons de volgende vragen 
op: 
  
1- wordt de bevoorradingssystematiek van Sky High gecontroleerd en zo ja op 
welke wijze? 
 
2- wordt u geïnformeerd over de omvang van de handelsvoorraad en vindt 
daarop ook controle plaats? 
  
3- welke actie gaat u ondernemen om een mogelijk soortgelijk verwijt van een 
rechtbank in de toekomst te vermijden? 
 
4- kunt u inzicht geven in de wijze waarop de overige in Zwolle aanwezige 
coffeeshops worden gecontroleerd? 
 
5- Binnen afzienbare tijd wordt mogelijk de vijfde Zwolse coffeeshop geopend. 
Zoals bekend is daarover in de buurt veel ongerustheid ontstaan. 
 
Bent u het met het CDA eens dat de recente ontwikkeling bij Sky High deze 
ongerustheid bepaald niet vermindert? 
 
6- Hoe weegt u van de mening van  de rechtbank over de genoemde 
toezichthoudende rol van de Zwolse lokale overheid?    
 
 
Leo Elfers 
CDA-fractie 


